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2021-10-07 
Förskole- och parkleksavdelningen 

 

 

 

Protokoll från samverkansgrupp Förskola och parklek 

Närvarande: 

Arbetsgivarrepresentanter: 

Jens Vesterlund, avdelningschef  

Catharina Frank, enhetschef 

Daniel Edenborgh, miljösamordnare 

 

Sekreterare: 

Evelina Michaelsson, HR 

 

Fackliga företrädare: 

Nelly Duran, Kommunal 

Elin Vedestig, Lärarförbundet 

Jenny Hallgren, Lärarförbundet 

 

Tidpunkt: 

2021-10-07 

13:00 

 

Plats: 

Via Teams  

 

1. Val av justerare, tid för protokolljustering, justering av 

dagordning  

Samtliga fackförbund var för sig 

 

2. Frågor från tidigare protokoll  

 

3. Information från verksamheten ekonomi/budget/lokal och 

personal/kompetensförsörjning   

 

- Vid årsskiftet kommer Jens Vesterlund att sluta på 

förvaltningen för att gå vidare till nytt uppdrag hos annan 

arbetsgivare. Rekrytering av ny avdelningschef kommer 

att påbörjas omgående. Vid behov blir enhetschef 
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Catharina Frank tillförordnad avdelningschef under en 

tidsperiod. 

 

4. Beslutsärenden/ kommande nämnd 

 

5. Arbetsmiljö, hälsa och aktiva åtgärder enligt 

diskrimineringslagen  

 

- Lokala arbetsplatsombud/skyddsombud, tid för uppdraget 

Arbetsgivaren redogör att Stockholm stad och 

förvaltningens samverkansavtal inte anger exakta 

tidsangivelser för uppdraget som 

arbetsplatsombud/skyddsombud eller krav på 

schemaläggning. Tiden kan även variera under året 

baserat på vad som sker i verksamheten t.ex. inför en stor 

riskbedömning kan skyddsombudet behöva mer tid för att 

utföra sitt uppdrag än annars.  

 

Enligt Arbetsmiljölagen och Förtroendemannalagen har 

arbetsplatsombud/skyddsombud rätt till den ledighet som 

fordras för uppdraget. En kontinuerlig dialog behöver 

därför ske mellan chef och arbetsplatsombud/ 

skyddsombud i syfte att säkerställa detta. 

 

Både Lärarförbundet och Kommunal lyfter att de 

upplever att det inte finns tid för skyddsombud att utföra 

sitt uppdrag under ett verksamhetsår. Lärarförbundet 

lyfter även upp att den dialogen behöver ske med 

platssamordnare för att säkerställa att tiden läggs in i 

schemat.  

 

Arbetsgivaren tar med sig dessa synpunkter till förskolans 

ledningsgrupp. 

 

- Planering av användning av ämnen som kan föranleda 

ohälsa eller olycksfall i Chemsoft 

Förvaltningens miljösamordnare genomför en 

presentation, se bilaga 1. 

 

- Bekosta terminalglasögon för de medarbetare inom 

förskolan som arbetar mer än en timme dagligen vid 

skärmar? (Lärarförbundet) 

Arbetsgivaren beskriver att medarbetare som normalt 

arbetar vid bildskärm en timme eller mer under 
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arbetsdagen har möjlighet att gå på synundersökning och 

vid behov få arbetsglasögon på arbetsgivarens bekostnad.  

 

Lärarförbundet lyfter att de inte upplever att detta 

fungerar fullt ut och att det finns medarbetare som inte 

fått möjlighet till terminalglasögon trots att de arbetar mer 

än 1 timme per dag. Arbetsgivaren lyfter detta till 

förskolans ledningsgrupp och förtydligar att det är en 

bedömning av varje enskilt fall, inte per yrkeskategori. 

 

6. Lokaler 

 

7. Övriga frågor 

 

8. Frågor till nästa samverkan 

 

- PU-tid  

- Uppföljning hanteringsordning för vikarier tas upp vid 

avdelningssamverkan den 25/11. 

- Uppföljning av APT  

 

 

………………………………. 

Jens Vesterlund, Ordförande  

 

 

Justeras 

 

........................................       

Nelly Duran 

Kommunal 

 

........................................  

Elin Vedestig 

Lärarförbundet 
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